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Esentepe Kampüsünün yakınlarına 
600 metrekarelik öğrenci evi yapılıyor. 
Serdivan Belediyesi ve Kızılay tarafından 
yapılacak olan projenin, öğrencilerin 
hayatını kolaylaştırması amaçlanıyor. 

Yemekhane, çamaşırhane, kütüphane ve 
iletişim merkezi gibi imkanları öğrencilere 
ücretsiz sunacak olan proje, şu anda ihale 
aşamasında. SAYFA 2

Sakarya’da 12 kilometrelik tramvay hattı için 
hazırlıklar devam ediyor. Adapazarı ve Sakarya 
Üniversitesi arasına yapılacak olan tramvayın, 
üniversite öğrencilerine büyük kolaylık 
sağlaması bekleniyor. Günlük 100 bin yolcu 
taşıması beklenen projenin inşaatına, 2025’in 
son çeyreğinde başlanması planlanıyor. 

KAMPÜSEKAMPÜSE
TRAMVAYTRAMVAY

GENÇLİK MERKEZİ AÇILIYOR

REKTÖR OLDU

Türkiye’nin en güzel kampüslerinden birine 
sahip olan Sakarya Üniversitesi, öğrencilere 
sosyalleşmek için fırsatlar sunuyor. 
Kampüsün doğal güzellikleri, genişliği ve 
sosyal olanakları öğrencileri mutlu ederken, 
artan yaşam maaliyetleri birçok öğrencinin 
hayatını olumsuz yönde etkiliyor.  SAYFA 3

Sakarya Üniversitesi 
İletişim Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. 
Yusuf Adıgüzel, 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın 
imzası ile 21 Aralık 
2024 tarihinde Anadolu 
Üniversitesi Rektörü 
olarak atandı. İletişim 
Fakültesi öğrencileri 
ise Dekanlarının 
gitmesi hakkındaki 
düşüncelerini paylaştı.  
SAYFA 4

ULAŞIM 3 TL

SIĞAMIYORUZ

YETERLİ SEFER YOK

Yapılan yeni düzenlemeyle 
birlikte, Sakarya’da 
yaşayan öğrencilere 
ulaşımda indirim yapıldı. 
Yapılan %54’lük indirim, 
öğrencilerin sadece 3 
TL ödeyerek seyahat 
edebilmesine olanak 
sağladı. Sakarya Belediyesi 
Ulaşım Daire Başkanı İlhan 
Yılmaz ise, öğrencilere 
daha pek çok kolaylık 
sağlamayı amaçladıklarını 
paylaştı. SAYFA 5

Üniversite, öğrenci nüfusu karşısında yetersiz 
kalıyor.  Bazı fakültelerdeki sınıflar, öğrenci 
yoğunluğunu karşılayamıyor. Bu ise öğrencilerin 
derslerini olumsuz etkiliyor. SAYFA 8

Hendek’ten Esentepe Kampüsü’ne gelen 
öğrenciler, belediye tarafından sağlanan otobüs 
seferlerinin azlığı nedeniyle zorluk yaşıyor. 
Otobüslerin ve sefer saatlerinin yetersizliğinden 
mağdur olan öğrenciler, bu durumun eğitim 
hayatlarını olumsuz etkilediğinden bahsediyor.  
SAYFA  7

KAMPÜS GERÇEĞİ



Sakarya Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Hamza AL

SERDİVAN’DA ÜNİVERSİTELİLERE 
ÖZEL GENÇLİK MERKEZİ  
Serdivan Belediyesi ve Kızılay Serdivan Şube Başkanlığı iş 
birliğiyle, Sakarya Üniversitesi öğrencilerine yönelik kapsamlı 
bir gençlik merkezi hayata geçiriliyor. Kampüse yakın bir 
bölgede inşa edilmesi planlanan proje, öğrencilere hem sosyal 
hem de günlük ihtiyaçlarını karşılayacak hizmetler sunmayı 
hedefliyor. 

1 Temmuz 2024 tarihinde belediye meclisinde 
onaylanan ve şu anda ihale sürecinde olan 
gençlik merkezi, 609,92 metrekarelik bir 
alan üzerine kurulacak. Merkezde, öğrenci 

aşevi, çamaşırhane, kütüphane ve iletişim 
merkezi gibi olanaklar yer alacak. Proje 
tamamlandığında öğrencilerin hem günlük 
yaşamlarını kolaylaştırması hem de sosyal 
etkileşimlerini artırması bekleniyor. 
“Sözümüzü Tutuyoruz” 
Serdivan Belediye Başkanı Osman Çelik, 
projenin  öğrencilere büyük kolaylık 
sağlayacağını ifade ediyor. Çelik, “Seçim 
döneminde öğrenci kardeşlerimize verdiğimiz 
sözü tutuyoruz. Türk Kızılayı ile ortaklaşa 
yürüttüğümüz bu proje, gençlerimizin hijyenik 
ortamda çamaşırlarını yıkayabileceği, 
uygun maliyetle yemek yiyebileceği ve 
sosyalleşebileceği bir alan sunacak. Serdivan’a 
değer katacak bu merkez, ihtiyaç sahibi 
öğrencilere de destek sağlayacak,” dedi. 
SAÜ 3. sınıf öğrencisi Türkan Gezginci, projenin 

kendileri için büyük bir fırsat olduğunu belirterek, 
“Çamaşırhane ve aşevi gibi hizmetler günlük 
yaşamımızı çok kolaylaştıracak. Böyle bir 
merkeze gerçekten ihtiyacımız vardı. Umarım 

mezun olmadan bu projeden faydalanabilirim.” 
Öğrenciler Memnun
SUBÜ 4. sınıf öğrencisi Fikret Çelik ise 
merkezin sunduğu kütüphane ve iletişim 
merkezi olanaklarının önemine dikkat çekerek, 
“Bu proje, ders çalışmak ve arkadaşlarımızla 
iletişim kurmak için harika bir alan sunacak. 
Mühendislik çalışmaları için kaynaklara erişim 
imkânı sağlaması da çok değerli” dedi.
İhale Süreci Devam Ediyor 
Gençlik merkezinin kesin yeri henüz 
belirlenmemiş olsa da kampüse yakın bir 
noktada inşa edilmesi planlanıyor. Belediye 
yetkilileri, ihale sürecinin ardından merkezin 
inşasına hızlı bir şekilde başlanacağını ve 
proje detaylarının kamuoyuyla paylaşılacağını 
duyurdu. 
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Haber: Kübra DABACI

Sakarya Üniversitesi, 2024-2025 URAP 
Dünya Sıralamasında geçen yıla göre 
52 basamak yükselerek 1301. sıraya 
yerleşmiştir. Türkiye genelinde kamu 
üniversiteleri arasında 19’uncu, tüm 
üniversiteler arasında ise 21’inci sırada 
yer alarak uluslararası rekabet gücünü 
kanıtlamış ve Araştırma Üniversitesi 
hedefine bir adım daha yaklaşmıştır. 
Bu başarı, sizlerin, öğrencilerimiz 
ve paydaşlarımızın ortak çabasıyla 
gerçekleşmiştir. Hedefimiz, 
üniversitemizi dünya sıralamasında 
ilk 1000’e ve Türkiye’de daha üst 
sıralara taşımaktır. Eğitim, araştırma, 
uluslararasılaşma ve toplum hizmet 
konularında yenilikçi projelerle bu yolda 
kararlılıkla ilerliyoruz. 2025 yılının ilk 
3 ayında gerek proje gerekse akademik 
yayınlarda çalışmalarımız artarak 
devam ediyor.  Sakarya Üniversitesi 
birçok alanda öncü bir üniversitedir. 
Yaptığımız başarılı çalışmalarla yakın, 
orta ve uzak vadeli hedeflerimize 
ulaşacağımıza inanıyorum.  
Geçtiğim yıl olduğu gibi bu yıl da 
hayırseverlerimizin katkılarıyla 
Ramazan ayı boyunca Kampüsümüzde 
öğrencilerimize iftar yemeği 
veriliyor.  Sevginin, hoşgörünün ve 
yardımlaşmanın ayı Ramazan ayında 
katkı sunan herkese Üniversitem 
ve öğrencilerim adına şükranlarımı 
sunuyorum. 
Tüm personelimizin ve öğrencilerimizin 
Ramazan Bayramını kutluyorum.
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ÖĞRENCİLERİN GÖZÜNDEN 
SAKARYA ÜNİVERSİTESİ 
Türkiye’nin  en    güzel   kampüslerinden birine sahip 
olan   Sakarya Üniversitesi, öğrencilerine sosyalleşmek 
için de fırsatlar sunuyor. Kampüsün doğal güzellikleri, 
genişliği ve sosyal olanakları öğrencileri çekerken, 
artan yaşam maaliyetleri birçok öğrenciyi zorluyor.  

BU BİR VEDA YAZISIDIR 
Mart 2020’de Gazetecilik Bölümü Öğretim 
Üyesi ve İletişim Fakültesi Dekanı olarak 
Sakarya Üniversitesi ailesine katılmıştım. 
20 Aralık 2024 itibariyle artık Anadolu 
Üniversitesi Rektörü olarak görev yapacağım.  
Sakarya’da geçirdiğim dolu dolu 5 yıl boyunca 
öğrencilerimiz ve öğretim üyesi arkadaşlarımızla 
çok güzel işler yaptık. En son aralıkta İFAS’24 
ile öğrencilerimizi sektörün önde gelen medya 
ve iletişim şirketleri ile buluşturmuştuk. Her yıl 
düzenlediğimiz Uluslararası Kısa Film Festivalleri, 
Film Sempozyumları ve İletişim Sempozyumları 
ile fakültemizi ve üniversitemizi hem ülkemiz, 
hem de uluslararası alanda öne çıkaran bilimsel 
çalışmalara imza attık. Sakarya İletişim Fakültesi 
Dergisi ve Medya ve Kültür Dergileri ile bilim 
insanlarının akademik çalışmalarına yer veren 
uluslararası indeksli dergiler çıkardık. Tabi ki 
bu süreçte aralıksız çıkarmaya devam ettiğimiz, 
öğrenci arkadaşlarımızın haber, araştırma ve 
fotoğraflarına yer veren Kampüs Haber de 
önemli bir iletişim aracı olarak ön plana çıkıyor.  
Kampüs Haber aracılığı ile, İstanbul’dan 
Sakarya’ya, Sakarya’dan Anadolu’ya uzanan 
akademik yolculuğumda yanımda olan tüm 
arkadaşlarıma, yönetimde birlikte olduğumuz 
saygıdeğer hocalarıma, fakültemizin çok 
sevgili akademisyenlerine ve siz değerli 
öğrencilerime bugüne kadarki paylaştıkları 
güzellikler için çok teşekkür ediyorum. 
İletişim ve işbirliği için Anadolu’un 
kapıları sizlere sonuna kadar açıktır. 
Kalın sağlıcakla.

Haber: Hicran ÖZMERT

Üniversite kampüsünde yer alan kafeler, yeşil alanlar, 
kütüphane, sahalar ya da topluluklar öğrencilere 
sosyalleşme alanı sunuyor. Üniversiteye yeni 
başlayan öğrenciler mezun olana kadar keyifli bir 
sosyal hayat geçirmek için bunlardan faydalanıyor. 
Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi 4. Sınıf Öğrencisi 
Aleyna Varilci, üniversitenin ilk yıllarında aktif olmaya 
çalıştığını bunun için öğrenci topluluklarından 
yararlandığını dile getirdi. “İlk senemde toplulukların 
yaptığı etkinliklere katılma fırsatı buldum; kış 
sporları, rock grubu, tanışma toplantıları gibi ama 
şu an derslerden dolayı aktif olarak katılamıyorum.” 
dedi. Uluslararası İlişkiler Bölümü 2. Sınıf Öğrencisi 
Miraç Kapucu ise genellikle basketbol oynadığını 
söyleyerek üniversitenin sağladığı imkanlara 
değindi. 
“Etkinlikler öğrencilere hitap etmiyor” 
Kampüs her ne kadar öğrenciler için sosyal bir alan 
oluştursa da öğrenciler sosyalleşme konusunda 
zorlanıyor. Gazetecilik Bölümü 4. Sınıf Öğrencisi Aylin 
Yılmaz, üniversite içerisinde aktivite yapılacak fazla 
alan olmadığını söyledi. Ayrıca yapılan faaliyetlerin 
öğrencilere hitap etmediğini ve yeterli gelmediğini de 
ekledi. Aleyna Varilci ise sosyalleşmek için Gençlik 
Merkezi’nin düzenlediği sinema, gezi, el sanatları, 
tiyatro, müzik vb. faaliyetlere katıldığını anlattı. Miraç 
Kapucu ise etkinliklerin yeterliliğinin öğrenci isteğine 
göre değiştiğini belirtti.  
“Çeşitlilik az” 
Öğrenciler, üniversitede yapılan etkinlikler ve öğrenci 
toplulukları faaliyetlerinin yeterliliğinin yanı sıra 
çeşitliliğinin de az olduğunu düşünüyor. Gazetecilik 
Bölümü öğrencisi Büşra Altun, düzenlenen 
etkinliklerin birbirini tekrar ettiğini söylerken, “Etkinlik 
olarak sadece konser ya da festival olmasına gerek 

yok, öğrencilere hitap edecek satranç turnuvaları ya 
da tiyatrolar da düzenlenebilir.” dedi.  
“Bir tane hakkım olduğunu düşünüyorum” 
Öğrencilerin sosyalleşmesindeki en büyük engel 
ise bütçelerinin kısıtlı olması. Kiralar, ev alışverişi, 
yemek, yol ücretleri ve diğer maaliyetler öğrencilerin 
sosyalleşmeye bütçe ayırmasına engel oluyor. 
Gazetecilik Bölümü öğrencisi İrem Doğan, “Ev için 
market alışverişi, kira gibi durumlar olduğu için 
çalışarak ekstra gelir elde etmeye çalışıyorum, bu 
yüzden sosyal hayatıma ayıracağım bütçem kısıtlı 
oluyor.” dedi. Aleyna Varilci de “Yapmak istediğim 
aktiviteleri daha önce yapmış olmama rağmen tekrar 
yapmak istiyorum ama yapamam, hepsinden bir 
tane hakkım olduğunu düşünüyorum.” diye konuştu. 
Miraç Kapucu ise dışarıda iki gün yemek yediğinde 
zor durumda kaldığını bu yüzden yemekhaneyi 
kullandığını söyledi.  

İrem DOĞAN Aylin YILMAZ Büşra ALTUN
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MEZUN OLDUĞU ÜNİVERSİTEYE REKTÖR OLDU

İLETİŞİMCİLER İLETİŞİMCİLER ICOMS’TA BULUŞTU ICOMS’TA BULUŞTU 

Iİletişim Dünyası Bir Araya Getirdi 
Anadolu Ajansı Genel Müdürü Serdar 
Karagöz’ün açılış konuşmasıyla başlayan 
sempozyuma, iletişim alanında çalışan 
akademisyenler, gazeteciler ve öğrenciler 
yoğun ilgi gösterdi. Açılış panelini Harun 
Emre Karadağ moderatörlüğünde; TRT 
Haber Koordinatörü Ahmet Görmez, 
gazeteci Kemal Öztürk ve gazeteci Alpaslan 
Düven gerçekleştirdi. Panelde, “Göç ve 
Medya” başlığı altında, göç sürecinde 
medyanın rolü tartışıldı. 
Sempozyumun gündeminde, Filistin 
meselesi, savaş suçları ve ırkçılık gibi 
önemli konular yer aldı. Birinci gün 
oturumları yüz yüze ve çevrim içi olarak 
eş zamanlı gerçekleştirildi. Katılımcılar, 

iletişim alanındaki bilimsel çalışmalarını 
sunma fırsatı buldu. Ayrıca, Kıbrıs İlim 
Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ahmet 
Bülend Göksel, “Çatışma Yönetimi” başlıklı 
söyleşisiyle dikkat çekti. 
Etik Sorunlar ve Sinema
Sempozyumun ikinci gününde Üsküdar 
Üniversitesi Gazetecilik Bölüm Başkanı 
Prof. Dr. Süleyman İrvan, “Sığınmacı ve 
Düzensiz Göçmen Haberciliğinde Etik 
Sorunlar” konulu söyleşisiyle yer aldı. Gün 
boyunca süren oturumlarda araştırmacılar, 
bilimsel bildirilerini sundular. 
Sinemanın Birleştirici Gücü 
Sempozyum, Romanya Kültür Derneği 
Eğitim Müdürü Dr. Andrea Reisz’in “Göç 
ve Sinema” başlıklı sunumuyla sona erdi. 

Reisz, sinemanın göç ve kültürel uyum 
sürecindeki birleştirici gücünü vurguladı. 
İki gün süren sempozyum, iletişim 
dünyasının farklı alanlarından uzmanları 
bir araya getirerek önemli bir platform 
oluşturdu. 

Gazetecilik Bölümü öğrencisi Elif Yaren Karaoğlu 
‘Kendisinin Sosyoloji dersini alma fırsatım 
oldu. Dersleri çok eğlenceli ve verimliydi. Yusuf 
hocamızın gitmesi beni her ne kadar üzse de, 
Rektörlüğe yükseldiği için onun adına mutluyum’ 
şeklinde düşüncelerini paylaştı. 
Öğrencileri arasında dersi işleyişi ve yüksek enerjisi 
ile hatırlanan Yusuf Adıgüzel’i pek çok öğrencisi 
gidişi hakkında üzgün olduklarını dile getirdi. 
Gazetecilik öğrencisi Yusuf Ziya Ergin ‘Yusuf 
hoca benim için çok kıymetli ve değerli bir insan. 
Kendisinin gitmesi konusunda hüzünle karışık bir 
mutluluk duygusuna sahibim. Kendisinden daha 
fazla yararlanmayı çok isterdim. Gittiği yerdeki 
öğrencilerin şanslı olduğunu söyleyebilirim’ dedi.
“ÖĞRENCİNİN HALİNDEN ANLIYORDU”
Radyo Televizyon ve Sinema bölümü öğrencisi 
Damla Özçelik ise konuyla alakalı ‘Yusuf hocayı 
geçen sene tanıma şansım oldu. Kendisi bir 
dönem dersime girdi, çok sıcakkanlı birisi, şahsen 
gitmesine üzdü. Kendisine yeni meslek hayatında 

başarılar diliyorum’ sözlerini kullandı. 
Yeni Medya ve İletişim bölümü öğrencisi Samet 
Boztepe ‘Yusuf hocam dersime birinci sınıfta 
girdi. Kendisini ilk dersten sevmiştim çünkü çok 
anlayışlı biri olmasının yanı sıra çok eğlenceli ders 
anlatıyordu. Biz öğrencilerin halinden anlıyordu. 
Gitmesine üzüldüm ancak bir o kadar da mutlu 
oldum, umarım o da gittiği üniversitede mutlu olur’ 
dedi. Prof. Dr. Yusuf Adıgüzel, 1995’te mezun 
olduğu Anadolu Üniversitesi’ne rektör olarak geri 
dönmüş oldu. 

Sakarya Üniversitesi İletişim Fakültesi ve TÜBİTAK iş birliğiyle düzenlenen 4. 
Uluslararası İletişim Bilimleri Sempozyumu (ICOMS), Sakarya Üniversitesi Turgut 
Özal Kültür ve Kongre Merkezi’nde gerçekleştirildi. 

Sakarya Üniversitesi İletişim Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Yusuf Adıgüzel, Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın imzası ile 21 Aralık 2024 tarihinde Anadolu Üniversitesi Rektörü olarak atandı. 
İletişim Fakültesi öğrencileri ise Dekanlarının gitmesi hakkındaki düşüncelerini paylaştı. 

Haber: Gülnihal AYDEMİR - Nisanur Feyza AYIK

Haber: Elif Can SAVAŞ

Elif Yaren KARAOĞLU Yusuf Ziya ERGİN

Anadolu Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Yusuf ADIGÜZEL

Romanya Kültür Derneği Eğitim 
Müdürü Dr. Andrea REiSZ
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Yapılan yeni düzenlemeyle birlikte, Sakarya’da yaşayan öğrencilere ulaşımda indirim 
yapıldı. Yapılan %54’lük indirim, öğrencilerin sadece 3 TL ödeyerek seyahat edebilmesine 
olanak sağladı.  

Sakarya’da yaşayan öğrencilere, belediye 
otobüsleri ücretlerinde %50’lik bir indirim 
yapılmıştı. Yapılan bu indirim uzun bir süre 
devam etmiş ve öğrenciler normal otobüs 
ücretinin yarısını ödeyerek toplu taşıma 
araçlarını kullanabilmişti. Sakarya Büyükşehir 
Belediyesinin yaptığı indirimle birlikte, ulaşım 
öğrenciler için çok daha ucuz bir hale geldi. 
%54’lük İndirim 
Öğrencilere ulaşımda yapılan %50’lik indirimin 
üzerine %54’lük bir indirim daha yapıldı. 
Böylece belediye otobüslerini kullanmanın 
bedeli, öğrenciler için sadece 3 TL oldu. 
Haziran ayında yürürlüğe giren bu uygulama, 
Sakarya’da okuyan öğrencileri sevindirdi.  
Sakarya Üniversitesi Metalurji ve Malzeme 
Mühendisliği 2. sınıf öğrencisi Egemen Ercan, 

son yapılan bu indirimle birlikte ulaşımın çok daha 
kolay olduğunu belirtti. Egemen; ‘’Minibüslerin 
öğrenci tarifesi bu sene 17,50 TL oldu. Bir yere 
gidip gelmek istediğimde tam 35 TL ödemem 
gerekiyordu.  Bu da dönem dönem beni maddi 
açıdan zorlayabiliyordu. Fakat yapılan son 
indirimle birlikte belediye otobüslerinin 3 TL 
olması, bir öğrenci olarak daha ucuz ve rahat 
bir şekilde seyahat edebilmemi sağladı.’’ dedi. 
‘Otobüsler bazen çok dolu oluyor’ 
Öğrenciler fiyat açısından belediye otobüslerini 
tercih ediyorlar. Fakat günün belli saatlerinde 
belediye otobüsleri bu talep karşısında yetersiz 
kalabiliyor. Bu konuya istinaden, Makine 
Mühendisliği 2. sınıf öğrencisi Berkay Doğuz 
bazen belediye otobüslerinde binecek yer 
olmadığını belirtti. Berkay; ‘’Fiyatının son derece 
ucuz olmasından ötürü günlük hayatımda 
belediye otobüslerini tercih ediyorum. Fakat 
günün belli saatlerinde otobüsler çok dolu oluyor. 
Bu sebeple bazı günler belediye otobüslerini 
kullanamıyorum.’’ cümleleriyle mağduriyetini 
dile getirdi.  
Günde 12 Bin Öğrenci 
Sakarya Belediyesi Ulaşım Daire Başkanı İlhan 
Yılmaz ise, yapılan son indirimle alakalı şu 
cümleleri kullandı; ‘’Belediye otobüslerini ilk ve 
ortaöğretim öğrencileri ücretsiz kullanabiliyor. 
Yaptığımız son indirimle birlikte artık 
üniversite öğrencilerimizde, çok cüzi bir miktar 
karşılığında otobüslerimizden yararlanabiliyor. 
Otobüslerimizi bir günde yaklaşık 12 bin öğrenci 
kullanıyor. Tüm bu öğrencilerin ise 3 TL gibi 
uygun bir fiyatla bu hizmetten yararlanmasına 
vesile olmak, bizleri mutlu ediyor.’’ 
Ücretsiz Wi-Fi  
Belediye otobüslerini daha da geliştirmeyi ve 
iyileştirmeyi amaçladıklarını söyleyen Yılmaz, 
bu konuyla alakalı planlarından bahsetti. 

Yılmaz; ‘’Yakın bir gelecekte tüm otobüslerimize 
ücretsiz Wi-Fi getirmeyi planlıyoruz. Ayrıca tüm 
duraklarımıza, ücretsiz şarj imkânı yaratacak 
olan powerbank istasyonları yapmakta, 
geleceğe yönelik planlarımız arasında.’’ dedi. 
Yılmaz sözlerine şu şekilde devam etti; ‘’Ayrıca 
Sakarya Üniversitesi kampüsünün içerisine 
kapalı duraklar yapmayı amaçlıyoruz.  Kış 
günlerinde öğrencilerimizin daha rahat bir 
şekilde otobüs beklemesi için, bu projemizi en 
kısa sürede hayata geçirmeyi planlıyoruz.’’ 
Yapılan son indirimler, öğrencilerin ulaşımdaki 
imkanlarını iyileştirdi. Sakarya Belediyesinin 
ulaşımda uygulamayı amaçladığı geleceğe 
yönelik planlarının ise, özellikle öğrenciler için 
büyük avantajlar sağlayacağı düşünülüyor. 

ULAŞIMDA KOLAYLIK
Haber: Yunus ARSLAN

Egemen ERCAN
Sakarya Belediyesi Ulaşım 

Daire Başkanı İlhan YILMAZ
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GÜNDE 100 BİN YOLCU 
Sakarya’da toplu taşıma alışkanlıklarını dönüştürecek 12 kilometrelik tramvay hattı için 
hazırlıklar hız kazandı. Sakarya Üniversitesi ve Adapazarı arasında yapılacak olan ‘‘kampüs-
çarşı raylı sistem hattı’’ projesi başlıyor. İlk kazmanın 2025 sonunda vurulacağı projeyle, 
şehir içi ulaşım %15 rahatlayacak. Projenin günlük 100 bin yolcu taşınması hedefleniyor. 

Eylül 2024’te ihalesi tamamlanan projenin 
fizibilite süreci devam ediyor. Bir yıllık süreci 
kapsayan bu çalışmalarda saha ölçümleri, 
zemin etütleri ve etki alanı analizleri 
yapılacak. 12 kilometre uzunluğunda ve 15 
istasyondan oluşacak hat, şehirde toplu taşıma 
alışkanlıklarını değiştirecek büyük bir dönüşüm 
projesi olarak öne çıkıyor. Bu yeni hattın, 
Sakarya’nın ulaşım altyapısında önemli bir 
devrim yaratması ve toplu taşıma kullanımını 
arttırması bekleniyor. 
“İlk kazmayı vurmayı planlıyoruz” 
Projenin detaylarını paylaşan Sakarya 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Daire Başkanı 
İlhan Yılmaz, 2025 yılı sonunda yapım 
ihalesine çıkılacağını belirtti. Çalışmaların 
hızla ilerlediğini ifade eden Yılmaz, “Fizibilite 

çalışmamız 2025 yılı Ağustos ve Eylül 
aylarında tamamlanacak. Bakanlıkla yaptığımız 
görüşmeler sonucunda, 2025 yılı sonunda 
yapım ihalesini gerçekleştireceğiz. İlk kazmayı 
yıl sonunda vurmayı planlıyoruz ve projeyi 
2028-2029 yıllarında tamamlayacağız” dedi. 
 Tramvay hattının şehirdeki trafik yoğunluğunu 
azaltacağını vurgulayan Yılmaz, “Yeni toplu 
taşıma düzenlemelerimizle trafiği %15 oranında 
olumlu yönde etkileyeceğiz. İlk etapta günlük 
60 bin, bir yıl sonrasında ise 100 bin yolcu 
bekliyoruz. Bu proje, Sakarya halkının toplu 
taşıma alışkanlıklarını değiştirecek ve şehirde 
birçok alanda dönüşüm sağlayacak.” 
Dolmuş ve Minibüs Hatlarında Düzenleme 
Proje kapsamında, mevcut dolmuş ve minibüs 
hatlarında düzenlemeye gidileceğini söyleyen. 
Yılmaz, “Dolmuş ve minibüslerimizin bazıları 
başka bölgelere yönlendirilecek ya da tramvay 
duraklarına göre yeni hatlar oluşturulacak. 
Böylece vatandaşlarımızın ulaşım kalitesini 
artırmayı hedefliyoruz” dedi. 
Projenin Cumhurbaşkanlığı’nın desteğiyle 
başlatıldığını ifade eden Yılmaz, 
“Cumhurbaşkanımızın destekleriyle kararname 
çıkarıldı ve Ulaştırma Bakanlığımızla bu 
süreci yürütüyoruz. Bakanlıkla yaptığımız son 
görüşmede, 2025 yılı sonunda yapım ihalesinin 
yapılacağı sözünü aldık” şeklinde konuştu. 
“Onlar daha şanslı olacak” 
Sakarya Üniversitesi öğrencileri, Kampüs-Raylı 
Hat Projesi’ne ilişkin heyecan ve beklentilerini 
dile getirdi. Projenin hayata geçmesiyle 

ulaşımın daha hızlı, ekonomik ve düzenli hale 
geleceğini ifade eden öğrenciler, sürecin bir an 
önce başlamasını istiyor. Gazetecilik 2. sınıf 
öğrencisi Eren Bayar, projenin şehir içi ulaşımı 
rahatlatacağını belirterek, “Hattın güzergâhı çok 
güzel. Önemli noktalara hızlıca ulaşabileceğiz. 
Bu proje sayesinde zaman kaybı azalacak ve 
ulaşım daha verimli hale gelecek. Mezuniyetime 
kadar tamamlanmasa da yeni öğrenciler için 
büyük bir avantaj olacak,” dedi. 
Gazetecilik 2. sınıf öğrencisi Sefa Bozkurt 
ise projenin ekonomik faydalarına dikkat 
çekti. “Otobüs sefer ücretleri öğrenciler için 
ciddi bir yük. Tramvay hattı, uygun fiyatlı bir 
alternatif sunarak bizleri rahatlatacak. Ayrıca 
yoğun saatlerdeki kalabalık ve uzun bekleme 
süreleri sona erecek. Proje, trafik yoğunluğunu 
azaltarak ulaşımı daha düzenli hale getirecek.” 

Haber: Cemilhan  BİLGİN

Eren BAYAR
Sakarya Belediyesi Ulaşım 

Daire Başkanı İlhan YILMAZ
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OTOBÜS VAR SEFER YOK

KİRACILARIN PETEĞİ 
YERİNE CEBİ YANIYOR 
Kış aylarının soğuğu sadece doğalgaz faturalarını değil, kirada kalan 
öğrencilerin de bütçelerini yakıyor. Her geçen gün artan masraflar, 
öğrencilere sosyal hayattan ödün verme, temel ihtiyaçlardan kısma ve bütçe 
planlamasında zorlanma gibi pek çok sıkıntıyı beraberinde getiriyor. Özellikle 
kısıtlı gelirle yaşamlarını sürdüren öğrenciler, bu süreçte zorluk çekiyor. 

Hendek’ten Esentepe Kampüsü’ne gitmek 
isteyen öğrenciler, belediyenin ayarladığı servis 
hizmetinde seferlerin yetersizliği ve yoğunluğu 
nedeniyle ulaşım problemi çekiyor. Kampüse 
tek vasıta ulaşabilmek için servisten başka 
ihtimalleri olmayan öğrenciler, tepkilerini dile 
getirdi.  
Bölümü ana kampüste olup Hendek yurdunda 
kalan Ayça Kalafat seferlerin yetersizliğine 
dikkati çekerek, “Serdivan’a gitmek zaten zor 
bir de otobüs seferleri yetersiz olduğundan 
derslerime geç kalabiliyorum. Arkadaşlarımla 
olan ya da kişisel planlarımı otobüs saatlerine 
göre ayarlamak zorunda kalıyorum. Örneğin, 
sabahları erken saatlerde derslerim oluyor 

derslerim bittikten sonra 17.30 servisini 
beklemek zorundayım” ifadelerini kullandı. 
Öğrencilerin bazen yoğunluktan servise 
alınmadığını belirten Ayça, bu durumu 
kendisinin de bir kere yaşadığını dile getirerek 
“Sabah dersi için kampüse gitmem gerekiyordu 
ama otobüs çok dolu olduğu için binemedim. 
Bu yüzden aktarmalı olarak gittim ve kampüse 
vardığımda dersim çoktan başlamıştı derse 
daha sonradan dahil olabilmiştim” dedi.  
“Otobüse binemediğim zamanlar oldu”  
Melisa Ecem Uzun da sefer sayısının yetersiz 
olduğunu vurgulayarak, “Derslere gitme 
saatlerinde ve günlük rutinlerimde sıkıntı 
yaşıyorum. Bir yere gideceksem çoğu zaman 

otobüs beklemekle geçiyor. Sıkışıklık nedeniyle 
otobüse binemediğim zamanlar oldu” şeklinde 
konuştu. Seferlerin artırılması için belediyeye 
şikayetoluşturduğunu da anlatan Melisa, 
herhangi bir dönüş alamadığını ve sorunun 
çözülmediğini aktardı.  
Kampüse ücretsiz servislerin Hendek Belediye 
Başkanı İrfan Püsküllü’nün seçim vaadi 
olduğunu söyleyen belediye yetkilisi ise, “Sefer 
saatleri ve sayıları belirlenirken öğrencilerle de 
iletişime geçtik, Hendek Eğitim Fakültesi’yle 
de iletişime geçtik. Normalde sabah bir sefer 
yapılması planlanıyordu ama öğrenciler çok 
fazla olduğu için sabahki sefer sayısını ikiye 
çıkarttık” dedi. Servisin amacının Hendek’te 
yaşayan öğrenciler olduğunu ve sefer sayısının 
da o öğrencilere göre belirlendiğini dile getiren 
yetkili, “Serdivan’daki bir yurdun kapanması 
nedeniyle çok fazla öğrenci Hendek’te yer 
alan yurtta kalmaya başlamış. Öğrenci sayısı 
planlanan öğrenci sayısından çok fazla olduğu 
için öğrencilerin sefer arttırma talebi oluyor, bize 
bu konuyla ilgili geldiler ama tasarruf tedbirleri 
nedeniyle belediyenin bu imkânı sağlaması bile 
kolay olmuyor” diyerek sözlerini tamamladı. 

Soğuk havaların etkisini artırmasıyla birlikte 
doğalgaz kullanımı zorunlu hale geliyor ve 
faturalar hızla kabarıyor. Bu durum, özellikle maddi 
olanakları sınırlı olan kiracı öğrenciler için ciddi 
bir ekonomik yük anlamına geliyor. Sakarya’da 
yaşayan öğrenciler, artan faturalar karşısında 
zorlandıklarını, hatta bazı temel ihtiyaçlarından 
fedakârlık yapmak zorunda kaldıklarını belirtiyor. 
“Kış Aylarında Sosyal Hayat Da Etkileniyor” 
Şehrin soğuk kış koşulları ve yetersiz izolasyonlu 
evler, doğalgaz tüketimini arttırırken faturaları 
ödenmesi daha da güç bir hale getiriyor. Öğrenciler 

için kış mevsiminin kaçınılmaz bir gerçeğidir. 
Faturaları önceliklendirmek zorunda kalışını 
söyleyen Sakarya Üniversitesi Uluslararası 
Ticaret ve Lojistik bölümü öğrencilerinden Kerem 
Günay, “Doğal gaz faturamı ödemekte zorluk 
çekmiyorum ama bunun için kendimi şımartma 
hakkından vazgeçiyorum. Kış aylarında faturalar 
yüzünden sosyal yaşamımız da etkileniyor” 
sözleriyle anlattı. Günay, özellikle doğalgaza 
gelen indirimin hissedilebilir olmadığını söyledi. 
Doğal gaz faturasını ödemek için çok şeyden ödün 
vermek zorunda kalan öğrenciler, ısınma için temel 

ihtiyaçlarından kısıyor. 
Harcamaları Kısarak Isınmak 
Sosyal aktivitelerin azalması ve evde daha 
fazla vakit geçirme gibi durumlar öğrencilerin 
hem ruhsal hem de sosyal hayatlarını olumsuz 
etkiliyor. Öğrenciler, doğal gaz faturasına gelen 
zamlara karşın destekleyici çözümler bekliyor. 
Daha iyi izolasyonlu konutlar, öğrencilere yönelik 
ek yardımlar veya enerji tasarrufu konusunda 
bilinçlendirme çalışmalarının öne çıkması gerektiği 
vurgulanıyor.  

Hendek’ten Esentepe 
Kampüsü’ne gelen 
öğrenciler, belediye 
tarafından sağlanan otobüs 
seferlerinin yoğunluğu 
nedeniyle zorluk yaşıyor. 
Haber: Dilek EROL

Haber: Nazlıcan KARAMAN

Kerem GÜNAY



Artan öğrenci nüfusu, yetersiz sınıf kapasiteleri nedeniyle eğitimi olumsuz etkiliyor. Bazı 
fakültelerdeki sınıflar, artan kontenjanları karşılayamıyor. Bu ise, öğrencilerin derslerini 
verimsiz koşullarda almak zorunda bırakıyor. 

Siyasal Bilgiler Fakültesi Çalışma Ekonomisi 
bölümü öğrencisi Alpay Alptekin, sınıf 
kapasitelerinin yetersizliği nedeniyle mağdur 
olduğunu belirtiyor. Alptekin, “Sınıflara 
sığamadığımız için dışarıdan sandalye 

getirerek kapasiteyi artırmaya çalışıyoruz,” 
dedi. Benzer bir durumun İletişim Fakültesi’nde 
de yaşandığını belirten Gazetecilik Bölümü 1. 
sınıf öğrencisi Mert Bigiş, “Sınıf kapasiteleri 
yetersiz olduğu için çoğu arkadaşımız derste 
ayakta kalıyor. Sıkışarak oturmaya çalışıyoruz 
ama bu çözüm de yeterli olmuyor. Derslerimizi, 
geniş sınıflarda almamız gerekiyor,” dedi. 
Dersler Verimsiz Geçiyor 
Yetersiz sınıf kapasiteleri, sadece öğrenciler 
için değil, öğretim üyeleri için de sorun 
yaratıyor. İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü 
öğretim üyesi Doç. Dr. Mehmet Güzel, bu 
durumun derslerde verimliliği düşürdüğünü 
belirterek, “Öğrenciler ayakta kalıyor, tahtayı 
göremiyor, derslere odaklanamıyor. Bu da hem 
öğrenciler hem de bizler için zorlu bir eğitim 
ortamı oluşturuyor. Mekân yetersizliği ise, 
havalandırma, ışıklandırma ve konfor açısından 
da sorunlar yaratıyor” dedi. 
“Çözüm Sürecini Başlatacağız” 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Halit Yaşar ise 
bu sorunun farkında olduklarını belirterek, 
“Mühendislik Fakültesi gibi diğer fakültelerde 
de benzer sorunlar var. Dersleri bölerek 
çözüm üretmeye çalışıyoruz. Ancak İletişim 
Fakültesi’nde öğretim üyesi sayısı az, orasıyla 
özel olarak ilgilenmemiz gerekiyor. Gerekirse 
daha büyük derslikler ayarlanacak. Mekân 
sorununu çözmek bizim görevimiz” dedi.
Soruna Kalıcı Çözüm Bekleniyor 
Öğrenciler, bu sorunun bir an önce çözüme 

kavuşturulmasını ve daha iyi koşullarda eğitim 
almayı bekliyor. Üniversite yönetiminin, artan 
öğrenci nüfusunu dikkate alarak kapasite 
artırımı ve derslik düzenlemeleri yapması 
gerektiği vurgulanıyor. 

Haber: Elif Can SAVAŞ - Serhat TUFAN

SINIFLAR YETERSİZ SINIFLAR YETERSİZ 

Gazetecilik Bölümü Öğretim 
Üyesi Doç. Dr. Mehmet GÜZEL

Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Halit YAŞAR


